

書院學生會幹事會選舉點票儀式 20/2/2009 College Student Union Executive Committee Election -Vote Counting Ceremony



院長馮國培教授(後排右四)及院務主任李雷寶玲女士(後排右三)主 持第四十七屆書院學生會幹事會選舉開票箱儀式後,與選舉委員會 及候任內閣「聯●通」成員合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (back row, fourth from right), and Mrs Christina Li, College Secretary (back row, third from right) officiated the the 47<sup>th</sup> College Student Union Executive Committee election voting boxes opening ceremony, and posed a group photo with the Ad Hoc Elections Committee members and the Student Union Cabinet "聯•通".



書院輔導長王香生教 授(最右)祝賀「聯•通」 當選第四十七屆學生 會幹事會,並與(左 起)副會長張朝璽同 學、外務副會長尹慧 冰同學及會長郭芷欣 同學合照。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (far right) congratulated the Student Union Cabinet "聯 • 通" for being elected as the 47<sup>th</sup> College Student Union Executive Committee and posted a photo with (from left) Mr Charles Chang, Vice-president, Ms Brenda Wan, External Vice-President, and Ms Rukia Kwok, President.

浙江大學竺可楨學院訪問團 23/2/2009 A delegation from Chu Kochen Honors College, Zhejiang University



浙江大學竺可楨學院訪問團,在該院常務副院長陳勁教授率領下, 於2月22至25日到訪聯合書院及逸夫書院,就三院於本年度暑假期 間合辦的中國企業體驗計劃簽署協議書。

A delegation from Chu Kochen Honors College of Zhejiang University, headed by their Acting Dean, Professor Chen Jin, visited United and Shaw Colleges from 22 to 25 February 2009, and signed the agreement of the China Internship Programme scheduled for this summer. 岑才生學長計劃經驗分享會暨燒烤同樂日 21/2/2009

UC Shum Choi Sang Mentorship Programme -Sharing Session cum BBQ



學長及學員於錦田音樂農莊出席經驗分享會暨燒烤同樂日。 Mentors and mentees participated in the Sharing Session held at Music Farm, Kam Tin.



學長及學員參與集體遊戲及一同燒烤。 Mentors and mentees enjoyed group games and had a warm barbecue gathering.

## 校友講座第七講 7<sup>th</sup> Alumni Talk

## 24/2/2009



書院邀得1988年會計系校友香港中文大 學創業研究中心榮譽項目總監蔡明都先 生擔任主講嘉賓,以「年輕人如何成功 創業」為講題。

The College invited College alumnus in 1988, Mr Mingles Tsoi, Honourary Project Director (HKSEC), CUHK Centre for Entrepreneurship, to share with students on "How can you become a young entrepreneur?".



參與校友講座的同學與蔡校友及一眾嘉賓合照。 UC students posed a photo with Mr Tsoi and all the guests.